

Date: 04-07-2022
Ref #: DAT-268-0407

التاريخ : 2022-07-04
الرقم : DAT-268-0407

Attn: Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

عناية : السيد حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المال
دبي - دولة الإمارات العربية المتحدة

Disclosure in respect of the Merger with National Takaful Company (Watania) PJSC ("Watania")

إفصاح بخصوص الاندماج مع شركة الوطنية للتكافل (وطنية) ش.م.ع ("وطنية")

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،

Dar Al Takaful PJSC (the "Company") would like to inform its shareholders that the Company completed the legal procedures of the merger with Watania by the Securities and Commodities Authority issuing the certificate on amendment to Article (7) of the Articles of Association of the Company and increase of share capital to reflect the number of shares issued by the Company to Watania shareholders. The Company's capital increase shares have been allotted to Watania's shareholders on Friday 1 July 2022 after trading hours.

تود شركة دار التكافل ش.م.ع ("الشركة") أن تفصح لمساهميها أن الشركة قد انتهت من اكمال الإجراءات القانونية اللازمة لإتمام اندماج شركة وطنية في الشركة وذلك بصدور شهادة من هيئة الأوراق المالية والسلع بتعديل المادة (7) من النظام الأساسي للشركة وزيادة رأس مالها بما يعادل عدد الأسهم التي أصدرتها الشركة لمساهمي شركة وطنية. وقد تم تخصيص أسهم زيادة راس مال الشركة لمساهمي شركة وطنية يوم الجمعة الموافق 1 يوليو 2022 بعد ساعات التداول.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Nawal Ma'ally
Board Secretary



نوال معالي
أمين سر مجلس الإدارة